
OBEC  BYSTRANY   
okres Spišská Nová Ves, tel./fax: 053/4495 338 

 
 

Z Á P I S N I C A 
 

z  IX.  zasadnutia obecného zastupiteľstva 
konaného dňa 16.12.2013 o 16.00 hod.  v kancelárii starostu obce Bystrany. 
 
Prítomní podľa prezenčnej listiny. 
 
1. Otvorenie 
 
 Starosta obce zahájil IX. zasadnutie obecného zastupiteľstva  a privítal poslancov, 
ktorí boli prítomní na zasadnutí. 
 
 
2. Schválenie programu 
 
 

  1.  Otvorenie 
  2.  Schválenie programu  
  3.  Zvolenie návrhovej komisie, overovateľov a zapisovateľa 
  4.  Kontrola uznesení  
  5.  Ponuka pre efektívnu dodávku tepla do objektov Základnej školy,    
       Bystrany č. 13  
  6.  Spišská katolícka charita  
  7.  Správa hlavnej kontrolórky z vykonaných kontrol  
  8.  Stanovisko hlavnej kontrolórky k rozpočtu na rok 2014 a prog.       
       rozpočtu na roky 2015 – 2016. 
  9.  Schválenie rozpočtu na rok 2014 a programový rozpočet  na roky  
        2015- 2016 
 10.  Žiadosti 
 11.  Rôzne  
 12.  Diskusia  
 13.  Záver 
 

Starosta obce doplnil program o jeden bod – Preplatenie nevyčerpanej dovolenky starostovi 
obce za rok 2012.  
 
 
Starosta obce dal hlasovať o schválení programu. 
 

Hlasovanie:       za:  6            proti:    0    zdržal:   0      / 6  :  0 : 0 / 
 
 
 
 



3. Zvolenie  návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
 
Na  návrh  pána  starostu  obce   poslanci  schválili návrhovú  komisiu, overovateľov  a 
zapisovateľku. 

 
 

Návrhová komisia:   Roman Kandráč  Overovatelia:  Zdeněk Šandor  
   Fabián Mirga          František Žiga 
 
Zapisovateľka: Mgr. Lívia Staňová 

 
Hlasovanie:       za:  6            proti:    0    zdržal:   0      / 6  :  0 : 0 / 
 
 

4. Kontrola uznesení 
 
Uznesenia z VIII.  zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 19.11.2013 boli splnené. 
 

Hlasovanie:       za:  6            proti:    0    zdržal:    0      / 6  :  0 : 0  / 
  
 

5.Ponuka pre efektívnu dodávku tepla do objektov Základnej školy, BYstrany č. 13. 
 
Starosta privítal na obecnom zasadnutí pani Mgr. Júliu Čurillovú / riaditeľka ZŠ Bystrany/ a 
pán Ing. Antona Staška / firma KOOR východ, s.r.o./ ktorý  prišiel prezentovať  technológiou 
na  efektívne a hospodárnejšie využívanie tepelnej energie.   
Ing. Anton Staško predstavil poslancom OZ  firmu KOOR východ, presnejšie im vysvetlil, 
čím sa spomínaná firma zaoberá a ukázal poslancom OZ a všetkých prítomným doterajšie 
výsledky ( viď príloha zápisnice). Vysvetlil, že obec do ich technológie nebude vkladať 
žiadne investície a navrhovaný spôsob financovania nebude ovplyvňovať žiadnym spôsobom 
rozpočet obce a ani nebude zvyšovať  jeho náklady. V cene by bol zahrnutý komplet celý 
servis – údržba, revízie a pod.  
Ing. Anton Staško: „ Obec môže po 10 rokoch odkúpiť kotle za 1€, pretože cena sa kaťdým 
rokom amortizuje.  
Mgr. Júlia Čurillová : „ Ja som tejto ponuke veľmi naklonená, pretože kotle v základnej 
škole sú v dezolátnom stave a ja len čakám kedy nám kotle odídu alebo dôjde k nejakému 
nešťastie. Spomínanou technológiou by sme ušetrili aj kuričovi, nakoľko by kotle boli pod 
stálou kontrolou firmy.“ 
Starosta: „ Pán  Ing. Staško čo pri výpadku elektrickej energie? Je to nejako ošetrené?“ 
Ing. Anton Staško: „ Áno, sú tam batérie.“ 
Mgr. Júlia Čurillová : „ Škola bude splácať technológiu, nakoľko ma vyčlenené finančné 
prostriedky na vykurovanie.“ 
Jitka Puhallová / kontrolórka obce/:  „ Ja som tejto myšlienke naklonená, mesačné náklady 
sú nižšie.“ 
Starosta: „ Aj ja som tejto myšlienke naklonený, ale je potrebné urobiť verejné 
obstarávanie.“ 
 
 
 
 



 
Starosta vyzval poslancov, aby hlasovali o uverejnení výzvy – verejné obstarávanie,  na 
dodávku tepla do objektov základnej školy. 
 

Hlasovanie:       za:  6            proti:    0    zdržal:    0      / 6  :  0 : 0  / 
 
 
6. Spišská katolícka charita 
 
Starosta oboznámil poslancov  OZ, že je potrebné, tak ako každý rok,  schváliť dodatok 
k zmluve o zabezpečení poskytovania sociálnych služieb. 
 
Starosta vyzval poslancov, aby hlasovali o schválení dodatku č. 1/2014 k zmluve  zo dňa 
30.3.2011 so Spišskou Katolíckou Charitou. 
 
 

Hlasovanie:       za:  6            proti:    0    zdržal:    0      / 6  :  0 : 0  / 
 
 

7. Správa hlavnej kontrolórky z vykonaných kontrol 
 
P. Jitka Puhallová, hlavná kontrolórka obce,  oboznámila poslancov OZ s vykonanými 
kontrolami, zistenými nedostatkami či prácou v súlade so zákonom. Pri zistených 
nedostatkoch, boli pracovníci upozornení, následne boli prijaté opatrenia na ich odstránenie. 
  
Poslanci OZ berú správu hlavnej kontrolórky z vykonaných kontrol na vedomie. 
 

Hlasovanie:       za:  6           proti:    0    zdržal:    0      / 6  :  0 : 0  / 
 

8. Stanovisko hlavnej kontrolórky k rozpočtu na rok 2014 a prog. rozpočtu na    
roky 2015 – 2016. 
 

Jitka Puhallová ( hlavná kontrolórka):  “Po úpravach odprúčam schváliť rozpočet na rok 
2014 a programový rozpočet na roky 2015 – 2016.“ 
 
Poslanci OZ berú stanovisko hlavnej kontrolórky na vedomie.  
 

Hlasovanie:       za:  6           proti:    0    zdržal:    0      / 6  :  0 : 0  / 
 

9. Schválenie rozpočtu na rok 2014 a programový rozpočet  na roky  2015- 2016 
 
Starosta:  „ Tak páni poslanci, myslím, že sme tu všetci dospelí a vieme čo chceme v roku 
2014 robiť. Prioritou pre obec by mala byť hlavne bezpečnosť našich občanov, takže je 
potrebné urobiť chodník od zastávky až po cintorín a tiež aj dokončenie chodníka od 
základnej školy smerom na Spišské Vlachy. Druhou prioritou je vodovod a kanalizácia, 
nakoľko vodovod je pre našu obec už nevyhnutný, kvôli nevyhovujúcej vode.“ 
František Žiga: „ Je potrebné opraviť aj bytovky.“ 
Milan Jochman: „Bytovky sa už rekonštruovali.“ 
Starosta: „ Opravia sa až vtedy, ak sa vyplatia všetky dlhy a budú pravidelne platiť.“ 
Roman Kandráč: „ Každý by bol rád, keby mal vodu a kanalizáciu.“ 



Starosta: „ Je potrebné aby v rozpočte bolo zahrnuté aj odstupné pre starostu, keďže rok 
2014 je volebný rok a nesmieme zabudnúť  ani na odmenu pre kronikára obce, keďže sa od 
roku 2010 kronika obce neviedla, musíme to dobehnúť. “ 
Starosta: „ Ešte v časti Táborisko, sa zavolá geodet a znalec , ktorý ohodnotí pozemky, aby 
obec mohla predávať vytýčené pozemky. Je to potrebné tiež navrhnúť do rozpočtu, chceme 
predsa, aby sme mali v obci pekné ulice a nie aby sa stavalo kde príde.“ 
Starosta: „ Je potrebné dokončiť aj budovu nového OcÚ.“ 
 
Starosta navrhol poslanom OZ pracovné stretnutie v januári 2014, kde preberú ešte 
podrobnejšie jednotlivé podpoložky rozpočtu. 
 
Starosta vyzval poslancov, aby hlasovali o schválení rozpočtu na rok 2014 a programového 
rozpočtu na roky 2015- 2016. 

 
Hlasovanie:       za:  6           proti:    0    zdržal:    0      / 6  :  0 : 0  / 
 

 
10. Žiadosti  
 

• Matej Dunka, nar. 15.4.1981, Bystrany č. 267 a manželka Marcela Dunková, 
nar. 06.12.1984, Bystrany 267- žiadajú OZ o odkúpenie pozemku C- KN 657/33 
o rozlohe 227 m2, k.ú Bystrany, LV č. 1. 

 
Starosta vyzval poslancov, aby hlasovali o predloženej žiadosti. 
 

Hlasovanie:       za:  6           proti:    0    zdržal:    0      / 6  :  0 : 0  / 
 

• Miloslav Šandor, nar. 07.06.1963, Bystrany  272 a manželka Kvetoslava 
Šandorová, r. Tulejová, Bystrany č. 272 – žiadajú OZ o odkúpenie pozemku E – 
KN70250/97 zapísaná na LV č. 624, ostatné plochy, k.ú Obec Bystrany pri parcele C 
KN 684, ide o 60 m2, kde po vysporiadaní má kontaktovať p. Ing. Nagyovú – geodet, 
ktorá mu presne vyčlení jeho parcelu. 

 
Starosta všetkým prítomným ukázal geometrický plán a pozemok, ktorý má p. Šandor záujem 
odkúpiť. Nakoľko sa jedná o pozemok, ktorý je potrebné preriešiť so Správou Katastra 
Spišská Nová Ves, navrhol, aby sa odpredaj schváli, keď sa preukáže, že vlastníkom je Obec 
Bystrany. 

 
Starosta vyzval poslancov, aby hlasovali o predloženej žiadosti. 
 

Hlasovanie:       za:  6           proti:    0    zdržal:    0      / 6  :  0 : 0  / 
 

• TJ SŠM – žiadajú o poskytnutie finančnej pomoci na činnosť futb. klubu. Žiadajú 
finančnú čiastku vo výške 5000,00 €. 
 

Starosta vyzval poslancov, aby hlasovali o predloženej žiadosti. 
 
 

Hlasovanie:       za:  6           proti:    0    zdržal:    0      / 6  :  0 : 0  / 
 



 
11. Rôzne  
 
Starosta obce informoval, že na webovom sídle obce bola vyvesená Výzva na predkladanie 
cenových ponúk na zimnú údržbu. Do verejného obstarávania sa prihlásila firma JOGA 
spol.s.r.o., Lesná 5, 053 61 Olcnava s predloženou ponukovou cenou 27 € /hod bez DPH. 
 
Starosta vyzval poslancov, aby schválili podpísanie zmluvy o zimnej údržbe s firmou JOGA 
spol.s.r.o. 
 

Hlasovanie:       za:  6           proti:    0    zdržal:    0      /6  :  0 : 0  / 
 
Starosta obce informoval poslancov OZ, že by mál záujem vydávať občasník o našej obci, 
o aktivitách obce, novinkách, zrealizovaných a začatých projektov.  Občasník by vpracovali 
pracovníci obecného úradu. 
 
Starosta vyzval poslancov, aby hlasovali o schválení vydávania obecného občasníka. 
 

Hlasovanie:       za:  6           proti:    0    zdržal:    0      /6  :  0 : 0  / 
 
Poslanci OZ sa spoločne zhodli, že mimoriadne odmeny sa vyplatia tým, ktorí sa pričinila 
o rozvoj obce a tým, ktorí si poctivo plnia svoje poslanecké povinnosti. Navrhli, aby sa za 
každú neúčasť na zasadnutí OZ stiahlo z ich odmeny. 
 
Starosta: „  Ja by som Vám navrhol, aby ste stiahli po 10%, lebo nemôžete stiahnuť pevnú 
sumu, nakoľko nikdy neviete, aké odmeny si zaslúžite a aké si schválite.“ 
 
Starosta vyzval poslancov, aby hlasovali o schválení dodatku č. 2/2013 – Zásady 
odmeňovania poslancov v obci Bystrany. 
 

Hlasovanie:       za:  6           proti:    0    zdržal:    0      /6  :  0 : 0  / 
 
 
Starosta oboznámil poslancov  o došlej ročnej zmluve o zbere, odvoze, zneškodňovaní KO 
pre rok 2014 od firmy Ekover. 
 
Starosta vyzval poslancov, aby hlasovali o podpísaní ročnej zmluvy o zbere, odvoze, 
zneškodňovaní KO pre rok 2014. 
 

Hlasovanie:       za:  6           proti:    0    zdržal:    0      /6  :  0 : 0  / 
 
 
12. Preplatenie nevyčerpanej dovolenky starostovi obce za rok 2012. 
 
Starosta obce dal obecnému zastupiteľstvu návrh, aby mu bola vyplatená nevyčerpateľná 
dovolenka za rok 2012. Informoval ich, že ide o konkrétne 18 dní, ktoré si nevyčerpal.  
 
Starosta vyzval poslancov o preplatení nevyčerpanej dovolenky za rok 2012. 
 

Hlasovanie:       za:  6           proti:    0    zdržal:    0      /6  :  0 : 0  / 



 
15. Diskusia 
 
V diskusii sa k slovu nikto neprihlásil. 
 
 
16. Záver 
 
V závere starosta poďakoval prítomným poslancov, pani ekonómke a kontrolórke a ostatným 
prítomným za ich účasť. 
 
 
 
 
Bystrany, 23.12.2013 
 
                                                                                       
 
 
                       František Žiga 
                                                                                                      starosta obce 
 
 
 
 
Overovatelia:    
 
 
 
Zdeněk Šandor    ................................................................           
 
 
 
František Žiga    ................................................................ 

 
 
 
 

 


